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Poznań, 17.12.2024 r. 

IC Solutions sp. z o. o. 

ul. Wołkowyska 19 

61-132 Poznań 

Ministerstwo Zdrowia 

Departament e-Zdrowia 

ul. Miodowa 15 

00-952 Warszawa 

 

Wezwanie do sprostowania odpowiedzi na pytania dotyczące inwestycji D1.1.2 

 

Szanowni Państwo, 

kierujemy do Państwa niniejsze pismo w nawiązaniu do dokumentu opublikowanego dnia 

9.12.2024 r., zawierającego pytania i odpowiedzi dotyczące inwestycji D1.1.2. „Przyspieszenie 

procesów transformacji cyfrowej ochrony zdrowia poprzez dalszy rozwój usług cyfrowych 

w ochronie zdrowia” będącej elementem komponentu D „Efektywność, dostępność i jakość 

systemu ochrony zdrowia”. 

Na 9. stronie wspomnianego dokumentu w ramach pytania i odpowiedzi nr 49 przywołano 

z nazwy oprogramowanie wytwarzane i sprzedawane przez firmę IC Solutions – system IC Pen 

służący do digitalizacji procesów opartych tradycyjnie o papier, ze szczególnym naciskiem na 

zebranie i zachowanie podpisu odręcznego w postaci elektronicznej. Pytanie to nie było 

skierowane przez naszą spółkę ani nie posiadaliśmy na jego temat żadnej wiedzy. Z ogromnym 

zaskoczeniem zapoznaliśmy się z bardzo stanowczą i jednoznaczną odpowiedzią na pytanie 

o kwalifikowalność kosztów związanych z wdrożeniem takiego narzędzia wspierającego proces 

digitalizacji i transformacji cyfrowej: 

Przedmiotowe rozwiązania nie będą stanowiły kosztów kwalifikowane w ramach planowanego 

naboru. 

Mając na uwadze szereg bardzo ogólnikowych odpowiedzi na inne pytania, często kierujących 

do nie opublikowanej jeszcze dokumentacji konkursowej, tym bardziej trudna do zrozumienia jest 

jednoznaczność odpowiedzi w jednym, bardzo konkretnym przypadku. Wymienione rozwiązania 

stanowią obecnie ważne narzędzie na drodze transformacji cyfrowej w szpitalach, które 

nieustannie doświadczają konieczności przetwarzania znaczącej ilości dokumentów papierowych. 

Jako uznany na rynku dostawca rozwiązań dla sektora opieki zdrowotnej, sprzeciwiamy się 

wykluczeniu z programów finansowania określonego typu rozwiązania, które wpisuje się 

w strategiczne cele transformacji cyfrowej i depapieryzacji jednostek medycznych.  

Mając na uwadze powyższe, i powołując się na fakt, że praktycznie wszystkie inne odpowiedzi 

wskazywały konieczność poczekania na publikację dokumentacji konkursowej, wzywamy do 
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usunięcia wzmiankowanej odpowiedzi i bezpośredniego odwołania do oferowanych produktów 

oraz wystosowania sprostowania w tej sprawie. Jest wiele ścieżek, które przyczyniają się do 

„Przyspieszenia procesów transformacji cyfrowej ochrony zdrowia poprzez dalszy rozwój usług 

cyfrowych w ochronie zdrowia” i niewłaściwe jest pominięcie tych, które z punktu widzenia 

jednostek medycznych powinny stanowić jeden z filarów dalszych prac. Z chęcią podejmiemy 

rozmowę z Ministerstwem Zdrowia w celu przybliżenia omawianych rozwiązań, rozwiania 

ewentualnych wątpliwości i merytorycznej dyskusji na temat ich przydatności do realizacji celów 

oraz odpowiadania na realne potrzeby szpitali. 

 

Z poważaniem, 

 

 

 ______________________________ 

 Przemysław Jesionowski 

 Prezes Zarządu 

 

 

 ______________________________ 

 Tomasz Kalinowski 

 Członek Zarządu 

 

Do wiadomości: 

1. Polska Izba Informatyki Medycznej 
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